
Szanowny Panie Marszałku, 
piszę do Pana, ponieważ nie wiem gdzie mogę zgłosić ten "problem", który ostatnio przegłosował Sejm. Jedyna 

nadzieja w Panu i Senacie.  

 

Chodzi o ustawę o zmianie ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie oraz niektórych innych ustaw (druk nr 

2799).  

W sprawozdaniu Komisji Polityki Społecznej i Rodziny (druk nr 2852) w środku tekstu wstawiono: 

art.13 o następującym brzmieniu: 

"W ustawie z dnia 2 marca 2020r. o szczegółowych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021r. 

poz.2085) UCHYLA SIĘ ART.15h". 

 

W art.25 pkt.2 napisane jest:  

"ART.13 WCHODZI W ŻYCIE Z DNIEM 1 CZERWCA 2023r." 

 

Wniosek jest jeden...w prace nad ważną ustawą antyprzemocową cichaczem wpleciony został zapis kończący 

przedłużanie orzeczeń o niepełnosprawności na mocy ustawy covidowej. Co za tym idzie, orzeczenia tracą ważność 

natychmiast, ponieważ nie został zniesiony stan epidemii lub stan zagrożenia epidemicznego tylko uchylony zostanie 

wskazany artykuł. Nie wiem kto czytał poprawki, czy zwrócono uwagę na ten wpleciony w całość artykuł. Faktem 

jest, że za projektem głosowali wszyscy poza Konfederacją. Nie wiem jaki związek mają orzeczenia o 

niepełnosprawności i ich przedłużenie do przemocy w rodzinie według Sejmu. Moim zdaniem żaden. Sama mam 

dziecko z orzeczeniem o niepełnosprawności i przyznaję otwarcie, że korzystam z ustawy przedłużającej jego 

ważność. Mam świadomość, że ustawa prędzej czy później by się skończyła, ale na litość Boską! Nie takim dosłownie 

chamskim sposobem wciskając artykuł dotyczący przedłużenia ważności orzeczeń w zupełnie inną ustawę o przemocy 

w rodzinie!!! Mnóstwo osób w całej Polsce korzysta z ustawy więc myślę, że osoby te powinny zostać powiadomione 

o końcu możliwości korzystania z ustawy odpowiednio wcześniej, w sposób legalny poprzez media, a nie wciskając 

jeden artykuł w zupełnie inną ustawę nie mającą nic wspólnego z niepełnosprawnością. Ludzie powinni być 

powiadomieni o tym fakcie odpowiednio wcześniej.  

PiS po raz kolejny pokazał, że obywatele są dla niego niczym. Chwalą się darmowymi laptopami (pewnie tak samo 

dobrymi jak zakupione wcześniej przez nich respiratory), a ukradkiem próbują zabrać rodzicom dzieci 

niepełnosprawnych świadczenie i zasiłek pielęgnacyjny i to w sposób totalnie chamski i poniżej krytyki.  

Proszę z całego serca o zapoznanie się z tą ustawą. Jedyna nadzieja w Panu. 

Z wyrazami szacunku,  

K T 

 


